



New feature will be brought to the Hang Seng Mandatory Provident Fund – SuperTrust Plus (the ‘Scheme’)

18 June 2021

With effect from 21 June 2021, there will be an additional option available for MPF scheme participants to withdraw their MPF Benefits, AVC Benefits and TVC Benefits on their 65th birthday or on early retirement on or after reaching age 60, so that, they can create a long-term and steady monthly income for better retirement planning.

At eligible MPF scheme participants’ decision, they can apply the monthly regular withdrawal by submitting a valid HAPR ‘Claim Form for Payment of MPF Accrued Benefits (Benefits) on Grounds of Attaining the Retirement Age of 65 or Early Retirement [FORM MPF(S) – W(R)]’ together with the appropriate supporting documents to the Administrator of the Scheme, The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, one time to receive the monthly regular withdrawal amount from the selected MPF account(s) under the Scheme as specified on the HAPR until the selected MPF account(s) is terminated or such regular withdrawal instruction is amended or cancelled. MPF scheme participants can opt-in the preferable method of payment by deposit directly or cheque. The regular withdrawal instruction(s) can be amended or cancelled at any time at MPF scheme participants’ decision by submitting a valid HARW ‘Change of Regular Withdrawal Instruction Form’.

The above mentioned forms will be available at Hang Seng MPF website at www.hangseng.com/empf or designated branches or MPF scheme participants may request copies of them by contacting the Hang Seng MPF Service Hotline +852 2213 2213.

To learn more about this new feature, please refer to the [Frequently Asked Questions](#).

恒生強積金智選計劃 (「智選計劃」) 帶來嶄新功能

2021年6月18日

自2021年6月21日起，強積金計劃參與者在其年滿65歲之日或者於其年滿60歲之日或之後提早退休時可享有多一項選擇以提取其強積金的權益、自願性供款的權益及可扣稅自願性供款的權益，以便創造長期和穩定的每月收入，更好地制定退休計劃。

按合資格的強積金計劃參與者的決定，只需要透過一次性申請向「智選計劃」的行政管理人 – 香港上海滙豐銀行有限公司遞交有效的HAPR「基於已達到65歲退休年齡或提早退休的理由而申索強積金累算權益 (權益) 的表格 [表格 MPF(S) – W(R)] 」連同合適的證明文件，便可從HAPR所指明的「智選計劃」強積金賬戶中，每月定期收取指明的金額，直至所指明的強積金賬戶終止，或有關定期提取指示被更改或取消為止。強積金計劃參與者可以選擇以直接存入銀行賬戶或支票的支付方式。強積金計劃參與者可以隨時透過遞交有效的HARW「更改定期提取指示表格」更改或取消定期提取指示。

上述表格將上載至恒生強積金網站www.hangseng.com/empf 或將分派至指定分行，或強積金計劃參與者可致電恒生強積金服務熱線+852 2213 2213索取上述表格。

如欲了解更多此新功能的詳情，請參閱「[常見問題](#)」。